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qUi se tiendra a Lake Success, le vendredi

13 janvier 1950 a 15 heures

GENERAL
I
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l'BOVISIOriAL AGENDA FOR THE 461ST MEETING OF THE SECURITY COUNCIL

z

ORDRE DU JOUR PROVISOIRE DE LA 461eme SEANCE DU,

COl\ISEIT., DE SECURlTE

To be held at Lake Succees on Frida~,

13 JanuBJ:-y 1950 at 3:00 p.m.

1. Adoption of the ~1enda.

2. Draft resolution submitted by the representative of the Union of Soviet

Social~st Republics at the 459th meeting of the Security CounCil on

10 Ja·::.~lal"-:; 1950 (8/1443).

3. Lettei.'" (.stGd. 6 December 1949 from the Secretary-General to the President

of tr...s Se~L1.ri ty CounCil ~smitting the text of a resolution concerning

the regulation and reduction of conventional armaments and armed forces

adopted by the General Assembly at its 268th plenary meeting on

5 December 1949 (8/1429). J
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1.

2.

3.

Adoption de l' fJrdre du Jour.

ProJet de resolution soumis par le representant de l'Union des Republiques

socialtstes sovietiques a la quatre cent cin~uante neuvieme seance du

Conseil de securite, le 10 janvier 1950.
Lettre en date du 6 decembre 194~ adressee au President du Conseil de

securite par le Secretaire general et transmettant le texte d'une

resolution relative a la reglementation et a la reduction des-armaments

du type cla8si~ue et des forcee arraees, adoptee le 5 de~embre 1949
par l'Assemblee generale a sa 268eme seance pleniere (8/1429) .
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